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Protokół Nr IX/2024 

z obrad IX zwyczajnej sesji Rady Gminy Wierzbno  

odbytych w dniu 19 grudnia 2024 r. 

w Sali Konferencyjnej Urzędu Gminy w Wierzbnie  

 

Czas trwania obrad: 1005-1111 

 

Stan Rady .....................................     –   15 

Obecnych w/g listy obecności ......    –   12, co stanowi 80%  

Nieobecnych w/g listy obecności      –     3 

(Nieobecni: Marcin Chabiera, Aneta Miklaszewska, Włodzimierz Durka) 

 

W obradach uczestniczyli: 

1. Wójt Gminy - Pan Emil Wąsowski 

2. Skarbnik Gminy – Pani Marta Haładaj 

3. Radny Rady Powiatu Węgrowskiego – Pan Grzegorz Safiański 

4. Kierownik Posterunku Policji w Korytnicy – asp. szt. Grzegorz Kałuski  

5. Dzielnicowy Gminy Wierzbno – sierż. Przemysław Rydzewski  

6. Sołtysi poszczególnych miejscowości z terenu naszej gminy 

 

Ad. Pkt 1 

Przewodnicząca Rady dokonała otwarcia IX zwyczajnej sesji Rady Gminy Wierzbno. Stwierdziła 

prawomocność obrad. Następnie odczytała porządek obrad, który przedstawia się następująco: 
 

1. Otwarcie obrad. 

2. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności międzysesyjnej. 

3. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Wierzbno na 2024 rok. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wierzbno na lata 2024 

– 2032. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Wierzbno na 2025 rok. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wierzbno na lata 

2025 – 2032.  

7. Podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowych zasad, sposobu i trybu udzielania ulg w spłacie 

należności pieniężnych mających charakter cywilnoprawny, przypadających Gminie Wierzbno lub jej 

jednostkom organizacyjnym, oraz wskazania organów i osób uprawnionych do udzielania takich ulg. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Gminy Wierzbno na 2025 rok. 

9. Przyjęcie protokołu z VIII zwyczajnej sesji. 

10. Wnioski i oświadczenia radnych. 

11. Wolne wnioski i zapytania. 

12. Zamknięcie obrad. 

 

Rada Gminy nie wniosła uwag do przedstawionego porządku obrad, w związku z czym został on 

jednogłośnie przyjęty. 

 

Ad. Pkt 2 

Pan Wójt przedstawił sprawozdanie z działalności międzysesyjnej.  

1. W okresie od 26 listopada 2024 r. do 19 grudnia 2024 r. wydanych zostało 9 zarządzeń (Nr 52/2024 

z dnia 29 listopada 2024 r., Nr 53/2024 z dnia 29 listopada 2024 r., Nr 54/2024 z dnia 29 listopada 2024 

r., Nr 55/2024 z dnia 29 listopada 2024 r., Nr 56/2024 z dnia 29 listopada 2024 r., Nr 57/2024 z dnia 29 

listopada 2024 r., Nr 58/2024 z dnia 29 listopada 2024 r., Nr 59/2024 z dnia 29 listopada 2024 r., Nr 

60/2024 z dnia 5 grudnia 2024 r.) 

2. Sprawozdanie z działalności inwestycyjnej: 

Wójt poinformował o unieważnieniu kolejnego przetargu na budowę żłobka gminnego w miejscowości 

Wierzbno. Dalej Wójt opowiedział o wybudowanym boisku przy Szkole w Krypach, a także 

poinformował o otwarciu ofert na odbiór odpadów komunalnych z terenu gminy na 2025 rok i 
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podkreślił, że na chwilę obecną opłata za odpady nie wzrośnie. Następnie poinformował o podpisaniu 

umów z Parafią Rzymskokatolicką pw. Św. Stanisława BM w Czerwonce i Parafią Rzymskokatolicką 

pw. Św. Ap. Piotra i Pawła w Wierzbnie na realizację prac zgodnie z podjętymi uprzednio uchwałami. 

Wójt poinformował także, że do końca roku ma nastąpić odbiór dokumentacji PFU na budowę sieci 

wodociągowej. Na końcu Wójt poinformował o złożonym wniosku do Urzędu Marszałkowskiego na 

dofinansowanie zakupu średniego samochodu ratowniczo – gaśniczego dla OSP Krypy, który nie został 

zrealizowany w tym roku z powodu niepozyskania większej liczby środków. 

 

 

Przewodnicząca Rady poprosiła o zabranie głosu Radną Monikę Koszewską oraz Barbarę Nojszewską. 

Obie Panie w imieniu dyrekcji i wychowanków Młodzieżowego Ośrodka Wychowawczego w Jaworku 

złożyły na ręce Wójta podziękowania za pomoc w znalezieniu fundatora prezentów dla wychowanków 

ośrodka. 

 

 

Ad. Pkt 3 

Przewodnicząca Komisji ds. Gospodarczych, Finansów, Budżetu, Planowania i Rolnictwa 

poinformowała, iż Komisja na swoim posiedzeniu w dniu 18 grudnia 2024 r. pozytywnie zaopiniowała 

zmiany dotyczące budżetu na 2024 rok i Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wierzbno na lata 

2024 – 2032. 

 

Przewodnicząca Rady odczytała treść projektu uchwały Rady Gminy Wierzbno w sprawie zmian w 

budżecie Gminy Wierzbno na 2024 rok. 

Następnie Przewodnicząca Rady przeprowadziła głosowanie imienne nad projektem w/w uchwały. 

 

W głosowaniu brało udział 12 radnych. Wyniki głosowania przedstawiają się następująco: 

 

12 głosów "ZA" 

0 głosów "PRZECIW" 

0 głosów "WSTRZYMUJĄCYCH" 

 

Wobec powyższego Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Uchwała Rady Gminy Wierzbno w sprawie 

zmian w budżecie Gminy Wierzbno na 2024 rok została przyjęta. 
Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. Pkt 4 

Przewodnicząca Rady odczytała treść projektu uchwały Rady Gminy Wierzbno w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wierzbno na lata 2024 – 2032. 

Następnie Przewodnicząca Rady przeprowadziła głosowanie imienne nad projektem w/w uchwały. 

 

W głosowaniu brało udział 12 radnych. Wyniki głosowania przedstawiają się następująco: 

 

12 głosów "ZA" 

0 głosów "PRZECIW" 

0 głosów "WSTRZYMUJĄCYCH" 

 

Wobec powyższego Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Uchwała Rady Gminy Wierzbno w sprawie 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wierzbno na lata 2024 – 2032 została przyjęta. 
Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. Pkt 5 

Przewodnicząca Komisji ds. Gospodarczych, Finansów, Budżetu, Planowania i Rolnictwa 

poinformowała, iż Komisja na swoim posiedzeniu w dniu 18 grudnia 2024 r. pozytywnie zaopiniowała 

budżet na 2025 rok. 
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Pytania do projektu uchwały: 

- Radny Dariusz Patoka zadał pytania dotyczące remontu świetlicy wiejskiej w miejscowości 

Wyględówek, remontu drogi Janówek – Wyględówek, a także wpływu podatków z farmy wiatrowej. 

Wójt udzielił odpowiedzi na wszystkie pytania. 

- Radny Daniel Okrzeja zadał pytanie dotyczące budowy wodociągu w miejscowości Las Jaworski. 

Wójt udzielił odpowiedzi.  

- Radny Jarosław Wąsowski w odniesieniu do dofinansowania do zakupu samochodu strażackiego dla 

OSP Krypy zadał pytanie czy OSP Czerwonka również może liczyć na takie wsparcie. Wójt zapewnił, 

że chciałby zakupić w następnej kolejności również samochody dla jednostek OSP Czerwonka oraz 

OSP Jaworek. Radny Jarosław Wąsowski dodał jeszcze, że 650 tys. zł to duży wkład ze strony gminy, 

w porównaniu do zakupu samochodu dla OSP Wierzbno, gdzie gmina nie poniosła żadnych kosztów. 

Wójt poinformował, że do zakupu gmina bądź jednostka musi zabezpieczyć 50% wartości zadania. 

Radny Krzysztof Twardowski w sprawie wyjaśnienia dofinansowania zakupu samochodu dla OSP 

Wierzbno przedstawił jaki wkład własny w to zadanie ma jednostka. Wójt nie zgodził się z poprzednimi 

wypowiedziami. Poinformował, że gmina nie ponosi swoich kosztów jednak przekazuje dotację w 

wysokości 150 tys. zł która miała być przekazana dla jednostki OSP Krypy. 

- Radny Dariusz Patoka zapytał o terminy złożenia wniosków do budżetu. Pan Wójt udzielił odpowiedzi. 

Przewodnicząca Rady oraz Radny Powiatowy Grzegorz Safiański również zabrali głos w tej sprawie.  

 

Pani Skarbnik wtrąciła, że w stosunku do projektu budżetu przedstawionego Radnym w listopadzie, 

zmianie uległy dochody i wydatki, co wiąże się z przeniesieniem dwóch zadań.  

 

Przewodnicząca Rady natomiast dodała jeszcze, że opinie Regionalnej Izby Obrachunkowej co do 

projektu budżetu Gminy Wierzbno na 2025 rok oraz projektu Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Wierzbno na lata 2025 – 2032 były pozytywne. 

 

Przewodnicząca Rady odczytała treść projektu uchwały Rady Gminy Wierzbno w sprawie uchwalenia 

budżetu Gminy Wierzbno na 2025 rok. 

Następnie Przewodnicząca Rady przeprowadziła głosowanie imienne nad projektem w/w uchwały. 

 

W głosowaniu brało udział 12 radnych. Wyniki głosowania przedstawiają się następująco: 

 

10 głosów "ZA" 

0 głosów "PRZECIW" 

2 głosy "WSTRZYMUJĄCE" 

 

Wobec powyższego Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Uchwała Rady Gminy Wierzbno w sprawie 

uchwalenia budżetu Gminy Wierzbno na 2025 rok została przyjęta. 
Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. Pkt 6 

Przewodnicząca Rady odczytała treść projektu uchwały Rady Gminy Wierzbno w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wierzbno na lata 2025 – 2032. 

Następnie Przewodnicząca Rady przeprowadziła głosowanie imienne nad projektem w/w uchwały. 

 

W głosowaniu brało udział 12 radnych. Wyniki głosowania przedstawiają się następująco: 

 

12 głosów "ZA" 

0 głosów "PRZECIW" 

0 głosów "WSTRZYMUJĄCYCH” 

 

Wobec powyższego Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Uchwała Rady Gminy w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wierzbno na lata 2025 – 2032 została przyjęta. 
Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik do protokołu. 
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Ad. Pkt 7 

Przewodnicząca Rady odczytała treść projektu uchwały Rady Gminy Wierzbno w sprawie określenia 

szczegółowych zasad, sposobu i trybu udzielania ulg w spłacie należności pieniężnych mających 

charakter cywilnoprawny, przypadających Gminie Wierzbno lub jej jednostkom organizacyjnym, oraz 

wskazania organów i osób uprawnionych do udzielania takich ulg. 

Następnie Przewodnicząca Rady przeprowadziła głosowanie imienne nad projektem w/w uchwały. 

 

W głosowaniu brało udział 12 radnych. Wyniki głosowania przedstawiają się następująco: 

 

12 głosów "ZA" 

0 głosów "PRZECIW" 

0 głosów "WSTRZYMUJĄCYCH" 

 

Wobec powyższego Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Uchwała Rady Gminy Wierzbno w sprawie 

określenia szczegółowych zasad, sposobu i trybu udzielania ulg w spłacie należności pieniężnych 

mających charakter cywilnoprawny, przypadających Gminie Wierzbno lub jej jednostkom 

organizacyjnym, oraz wskazania organów i osób uprawnionych do udzielania takich ulg została 

przyjęta. 
Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. Pkt 8 

Przewodnicząca Rady odczytała treść projektu uchwały Rady Gminy Wierzbno w sprawie uchwalenia 

planu pracy Rady Gminy Wierzbno na 2025 rok. 

Następnie Przewodnicząca Rady przeprowadziła głosowanie imienne nad projektem w/w uchwały. 

 

W głosowaniu brało udział 12 radnych. Wyniki głosowania przedstawiają się następująco: 

 

12 głosów "ZA" 

0 głosów "PRZECIW" 

0 głosów "WSTRZYMUJĄCYCH" 

 

Wobec powyższego Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Uchwała Rady Gminy Wierzbno w sprawie 

uchwalenia planu pracy Rady Gminy Wierzbno na 2025 rok została przyjęta. 
Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. Pkt 9 

Do treści protokołu nie wniesiono uwag, w związku z czym Protokół z obrad VIII zwyczajnej sesji 

Rady Gminy Wierzbno z dnia 26 listopada 2024 r. został jednogłośnie przyjęty przez Radę Gminy. 

 

Ad. Pkt 10 

Przewodnicząca Rady odczytała petycję otrzymaną od mieszkańców miejscowości Natolin dotyczącą 

budowy sieci wodociągowej w tej miejscowości. Wójt zabrał głos w tej sprawie.  

Radny Daniel Okrzeja w odniesieniu do tego tematu ponownie przedstawił sytuację mieszkańców Lasu 

Jaworskiego związaną z dostępem do wody.  

Radny Dariusz Patoka poruszył kwestię związaną z drogimi kosztami przyłączenia do wodociągu. Wójt 

udzielił odpowiedzi.  

Radny Andrzej Wąsak również zabrał głos w tej sprawie.  

 

Ad. Pkt 11 

Głos zabrał Kierownik Posterunku Policji w Korytnicy Pan Grzegorz Kałuski, przedstawił nowego 

Dzielnicowego, korzystając z okazji podziękował również Wójtowi oraz Radnym za dofinansowanie 

zakupu nowego radiowozu zakupionego dla Posterunku Policji w Korytnicy, podziękował także za miłą 

współpracę przez wszystkie lata, w których to on pełnił funkcję Dzielnicowego. 

Sołtys miejscowości Józefy w nawiązaniu do poprzedniej sesji złożyła przeprosiny. 
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Wójt powrócił jeszcze do tematu zakupu radiowozu dla Posterunku Policji. 

Radny Powiatowy Grzegorz Safiański poinformował, iż poruszał w Starostwie Powiatowym kwestie o 

których była mowa na poprzedniej sesji i przedstawił, jak mają się te sprawy. 

Radny Jarosław Wąsowski zadał pytanie o przejście dla pieszych w miejscowości Czerwonka. Wójt 

udzielił odpowiedzi. 

 

Na koniec Przewodnicząca Rady, Pan Wójt oraz Radny Powiatowy złożyli życzenia świąteczne. 

 

Ad. Pkt 12 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodnicząca Rady podziękowała wszystkim obecnym za udział 

w obradach IX zwyczajnej sesji Rady Gminy, a następnie dokonała ich zamknięcia. 

 

 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

 

Protokołowała: 

Ewa Jaworowska 

 

 

 

PRZEWODNICZĄCA  

RADY GMINY  

/-/ mgr Małgorzata Karczewska 

 


